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Vragen van de leden Siderius en Karabulut (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Minister voor 
Wonen en Rijksdienst over de vrees voor chaos om zorgvastgoed (ingezonden 
27 mei 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het rapport afkomstig van de provincie Overijssel waarin 
gevreesd wordt voor chaos om zorgvastgoed?1 

Vraag 2
Vreest u ook voor een tekort aan woningen voor ouderen die thuis blijven 
wonen, maar toch zorg nodig hebben? Kunt u de Kamer een overzicht van 
alle provincies doen toekomen van de huidige en verwachte tekorten aan 
woningen voor ouderen die zorg nodig hebben? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u reageren op het artikel waarin gesteld wordt dat veel ouderen in een 
eengezinswoning blijven wonen, waardoor de doorstroming op de woning-
markt zal stagneren? Op welke wijze houdt u hiermee rekening in uw beleid? 

Vraag 4
Kunt u de zorgen van gemeenten begrijpen die geen woningen willen 
bouwen voor ouderen, opdat zij over 20 jaar met een overschot aan 
woningen voor ouderen te maken krijgen? Hoe gaat u hiermee om? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Kunt u aangeven wat de huidige stand van zaken is als het gaat om de 
samenwerking tussen zorginstellingen, woningcorporaties en gemeenten? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Herinnert u zich dat u eerder uitstel heeft gevraagd naar aanleiding van het 
verzoek van de Kamer om een kabinetsreactie op het rapport van de Raad 
voor de leefomgeving en infrastructuur (Rli) «Langer zelfstandig, een 

1 «Vrees voor chaos zorgvastgoed», 26 mei 2014, De Stentor
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gedeelde opgave van wonen, zorg en welzijn»? Kunt u aangeven waarom er 
nog steeds geen kabinetsreactie is, en wanneer de Kamer deze kan verwach-
ten?2 

Vraag 7
Bent u bereid zorginstellingen weer toegankelijk te maken voor ouderen en 
mensen met een beperking, zodat leed van gedwongen verhuizingen, 
ontslagen van personeel en vastgoedproblemen voorkomen worden? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 8
Kunt u deze vragen voor 18 juni 2014 beantwoorden, in verband met het 
Algemeen overleg over woningcorporaties?

2 Kamerstuk 32 847 nr. 114
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